

《单词百科:elementary是什么意思?elementary怎么发音?elementary的解释和用法》

英语单词elementary是什么意思?elementary怎么读?elementary怎么发音?简答网为您整理了elementary的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



elementary怎么读

elementary的读音:[el mentri]

elementary的意思

1、adj.基本的;初级的;[化]元素的;初等;

elementary的相关词组

1、elementary teacher 小学教师;

- 2、elementary school 小学;
- 3、elementary particle 基本粒子;元质点;
- 4、elementary education 初等教育;
- 5、elementary schools 小学(elementary school的名词复数);

elementary的近义词

- 1、simple adj.简单的;单纯的;朴素的;
- 2、uncomplicated adj.简单的;不复杂的;[医]无合并症的;

elementary的反义词

- 1、advanced adj.先进的;高等的, 高深的;年老的;晚期的;
- 2、complex adj.复杂的;复合的;

elementary的双语例句

- 1、They have compiled a collection of Elementary Readings on the Natural Sciences to help young people in their studies.

为了便于青少年学习,他们编了一套《自然科学小丛书》。

- 2、The exploratory experiment teaching about calculation of π based on the elementary geometry method is researched.

摘要探讨了基于初等几何方法的圆周率 π 的数值计算的探索数学实验教学。

- 3、But researchers had made the elementary error of trying to teach their anthropoid subjects to speak.

但是研究人员在尝试教授类人猿说话时,却犯了最基本的错误。

- 4、His classmates were labouring with elementary algebra.

他的同学们正在绞尽脑汁地演算初等代数题。

- 5、an elementary English course

基础英语课程

6、Elementary education shall be compulsory.

技术和职业教育应普遍设立.

7、The target of the case study is an elementary music teacher in Nantou County, Taiwan.

本研究为个案研究,立意取样一位南投县国小音乐教师为研究样本教师,为期一学期.

8、This is experimental elementary school a stringent school regulations.

这是实验小学一条严格的校规.

9、The enhancement elementary education training, takes the technical conformity.

加强基础教育训练,重视科技整合.

10、The physical education teaching attitude and physical education teaching efficiency of elementary teacher show middle degree.

国小教师体育教学态度与体育教学效能皆呈中上程度,尚称良好.

11、Programs begin in elementary school and continue through middle and high school.

这种培训开始于小学,贯穿于初中和高中.

12、My school is Chengde Elementary School.

我的学校是成德国小.

13、A proton is an elementary particle of matter.

质子是物质的基本粒子.

14、Changsha Historic Street is an elementary cell of ancient Changsha city space.

长沙历史街巷是古时长沙城市空间的一个基本单元.

15、Those who implement a method is low , it is tactics those who go up is elementary.

实现方法的庸俗,就是战术上的低级.

16、 My father mother is company officer, my lovable younger sister is an elementary student.

我的爸爸妈妈是公司职员.我可爱的妹妹还是一个小学生.

17、 The elementary filter and the fine filter are installed in the shell body.

初滤器和精滤器装设在外壳体内.

18、 a predominance of female teachers in elementary schools

小学里女教师居多的现象

以上是简答网为您整理的elementary怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/elementary>

